
Finančná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Košice: 12. 08. 2019 
Číslo: 2747/2019/OF-29410 
Vybavuje: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

E-mail: michal.demo@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 210 
 

 

ZÁPISNICA 
z 9. rokovania Finančnej komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, 
konaného dňa 09. 08. 2019 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie rokovania komisie 

2. Schválenie nového Štatútu Výboru pre audit Košického samosprávneho kraja 

3. Doplnenie Správy o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra 
Košického samosprávneho kraja na základe uznesenia č. 222/2019 z 24. júna 2019 

4. Indikatívny zoznam investičných akcií financovaných z úveru od Európskej 
investičnej banky 

5. Zmena doby čerpania a konečnej splatnosti úveru od Európskej investičnej banky 

6. Nadobudnutie obchodného podielu GeoSurvey, s.r.o. 

7. Návrh na založenie obchodnej spoločnosti IDS Východ, s.r.o., nezávislého 
organizátora integrovaného dopravného systému Košického a Prešovského kraja 
a majetkovú účasť Košického samosprávneho kraja v tejto spoločnosti 

8. 2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019 

9. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019 

10. Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 € v zmysle § 5 ods. 5 Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií 
v znení neskorších zmien a doplnkov 

11. Schválenie spolufinancovania projektu z operačného programu Efektívna verejná 
správa, Špecifický cieľ 1.1 

12. Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 565/2017 
zo dňa 23. októbra 2017 s názvom: „Schválenie financovania projektu Kreatívneho 
centra Košického kraja v rámci IROP“ 
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13. 1. etapa protikorupčných opatrení: 

a) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
o organizácií referenda Košického samosprávneho kraja 

b) Etický kódex volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja 
c) Etický kódex pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja - vzor 
d) Štatút Rady pre etiku volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja, 

jeho schválenie a vymenovanie členov 
e) Štatút Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
14. Zásady a postup pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja 
15. Nájom pozemkov pre mesto Krompachy 
16. Zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja o prevodoch 

vlastníctva nehnuteľností na základe obchodných verejných súťaží 
17. Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľností v Prakovciach na základe obchodnej 

verejnej súťaže 
18. Rôzne 

19. Záver 

K bodu č. 1 

Rokovanie Finančnej komisie (ďalej len „komisia“) otvoril Ing. Ján Kokarda (ďalej len 
„predsedajúci“). Zastúpil tak predsedu komisie Ing. Františka Petra, ktorý svoju neprítomnosť 
vopred ospravedlnil. Na úvod predsedajúci privítal všetkých prítomných členov komisie 
a zástupcov Úradu KSK. Komisia bola uznášaniaschopná. 

Hlasovanie č. 1 za schválenie programu rokovania komisie: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 2 

Materiál s názvom „Schválenie nového Štatútu Výboru pre audit Košického samosprávneho 
kraja“ prezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. K materiálu neboli 
žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 42: Komisia schvaľuje Štatút Výboru pre audit Košického samosprávneho kraja 

Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 3 

Materiál s názvom „Doplnenie Správy o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného 
kontrolóra Košického samosprávneho kraja na základe uznesenia č. 222/2019 z 24. júna 
2019“ uviedol Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór KSK. K materiálu neboli zo strany 
členov komisie vznesené žiadne pripomienky. 

Úrad KSK v rámci tohto bodu zverejnil na digitálnom zastupiteľstve svoje stanovisko 
k materiálu. Hlavný kontrolór sa vyjadril, že predmetné stanovisko Úradu KSK k jeho 
materiálu bolo na digitálnom zastupiteľstve zverejnené bez jeho súhlasu a nie je súčasťou 
samotného materiálu. 

Uznesenie č. 43: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 15 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 

K bodu č. 4 

Materiál s názvom „Indikatívny zoznam investičných akcií financovaných z úveru 
od Európskej investičnej banky“ predstavil Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru 
financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 44: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 5 

Materiál s názvom „Zmena doby čerpania a konečnej splatnosti úveru od Európskej 
investičnej banky“ predstavil Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. 
K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 45: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6 

Materiál s názvom „Nadobudnutie obchodného podielu GeoSurvey, s.r.o.“ odprezentoval 
Mgr. Marek Šterbák, referent pre sektorové stratégie. 

V rámci diskusie k bodu, poslanec Michal Rečka podotkol, že sa zdrží hlasovania, pretože nie 
je stotožnený s tým, aby KSK vykonával podnikateľskú činnosť. Osobne by radšej 
uprednostnil investície do ciest II. a III. triedy. Pán poslanec Ing. Viktor Dulina reagoval, 
že na cesty vo svojej správe vyčlenil KSK dostatok prostriedkov a tento projekt nie je na úkor 
dopravnej infraštruktúry kraja. 

Uznesenie č. 46: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 15 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 

K bodu č. 7 

Materiál s názvom „Návrh na založenie obchodnej spoločnosti IDS Východ, s.r.o., 
nezávislého organizátora integrovaného dopravného systému Košického a Prešovského kraja 
a majetkovú účasť Košického samosprávneho kraja v tejto spoločnosti“ uviedol Ing. Peter 
Šmihuľa, referent verejnej osobnej dopravy. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 47: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 15 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 

K bodu č. 8 

Materiál s názvom „2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019“ 
prezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. 

V rámci diskusie vystúpili Michal Rečka, Ing. Viktor Dulina, Ing. Emil Kočiš, PhD., 
Ing. Marián Zahoranský, PhD. a Ing. Emil Ďurovčík. Na ich otázky a pripomienky najmä 
k investičnému zámeru Geotermálneho vrtu v Čižaticiach odpovedali Dipl.-Kfm. Ing. Michal 
Demo, podpredseda KSK Daniel Rusnák a poslanec RNDr. Martin Smrčo. 

Z diskusie vzišiel návrh na uznesenie, aby boli pred najbližším zasadnutím Zastupiteľstva 
KSK, na digitálnom zastupiteľstve zverejnené dodatočné informácie k investičnému zámeru 
Geotermálny vrt v Čižaticiach. 
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Uznesenie č. 48: Komisia žiada Úrad KSK, aby pred najbližším zasadnutím Zastupiteľstva 
KSK, zverejnil na digitálnom zastupiteľstve dodatočné informácie k investičnému zámeru 
Geotermálny vrt v Čižaticiach. 

Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 16 
Za: 16 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 49: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 16 
Za: 16 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 9 

Materiál s názvom „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019“ 
prezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 

Uznesenie č. 50: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 10 

Materiál s názvom „Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 € v zmysle § 5 ods. 5 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ predstavil Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, 
vedúci Odboru financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 51: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

Hlasovanie č. 11: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 11 

Ing. Peter Kubičko, PhD., vedúci Oddelenia riadenia zmien, uviedol materiál s názvom 
„Schválenie spolufinancovania projektu z operačného programu Efektívna verejná správa, 
Špecifický cieľ 1.1“. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 52: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 12: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 12 

Materiál „Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 565/2017 
zo dňa 23. októbra 2017 s názvom: „Schválenie financovania projektu Kreatívneho centra 
Košického kraja v rámci IROP“ odprezentoval Ing. Jozef Šuľak z Agentúry na podporu 
regionálneho rozvoja. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 53: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 13: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 a) 

PhDr. Anna Heribanová, vedúca Organizačného oddelenia, uviedla materiál s názvom „Návrh 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o organizácií referenda 
Košického samosprávneho kraja“. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 54: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 14: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 b) 

Materiál s názvom „Etický kódex volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja“ 
predstavila vedúca Právneho oddelenia JUDr. Jarmila Zvarová. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 
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Uznesenie č. 55: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie č. 15: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 c) 

Materiál s názvom „Etický kódex pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 
samosprávneho kraja – vzor“ predstavila vedúca Právneho oddelenia JUDr. Jarmila Zvarová. 
K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 56: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 16: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 d) 

Materiál s názvom „Štatút Rady pre etiku volených predstaviteľov Košického samosprávneho 
kraja, jeho schválenie a vymenovanie členov“ prezentovala vedúca Právneho oddelenia 
JUDr. Jarmila Zvarová. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 57: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 17: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 e) 

Materiál s názvom „Štatút Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov“ uviedla vedúca 
Právneho oddelenia JUDr. Jarmila Zvarová. V rámci diskusie pán poslanec Ing. Emil Kočiš, 
PhD. poznamenal, že štatút ide nad rámec zákona a môže byť preto vnímaný ako nadbytočný. 

Uznesenie č. 58: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 18: 
Prítomní: 14 
Za: 14 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 14 

PhDr. Anna Heribanová, vedúca Organizačného oddelenia, odprezentovala materiál s názvom 
„Zásady a postup pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja“. 

V rámci diskusie, poslanec Ing. Emil Kočiš, PhD. poznamenal, že počet doposiaľ ocenených 
považuje za príliš vysoký. Pochybuje o zmysle tzv. „Čestného občianstva KSK“ či ocenenia 
„Historická osobnosť“. Navrhuje ponechať ocenenia v doterajšom rozsahu. Pán poslanec 
JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. žiada doplniť medzi oceňované oblasti aj „vedecko-vzdelávaciu 
činnosť“. Vedúca Organizačného oddelenia s týmto doplnením súhlasila. Pán poslanec 
Ing. Emil Ďurovčík nevidí dôvod meniť či doplniť dlhodobo zaužívané druhy ocenení KSK. 
PhDr. Anna Heribanová reagovala, že predseda KSK aj doteraz využíval ďakovný list 
a prezentačnú medailu, akurát neboli uvedené v zásadách oceňovania. 

Uznesenie č. 59: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 19: 
Prítomní: 14 
Za: 7 
Proti: 2 
Zdržal sa: 5 

Uznesenie bolo schválené na základe rovnosti hlasov, kde mal rozhodujúci hlas predsedajúci 
– podpredseda komisie, ktorý hlasoval „ZA“. 

K bodu č. 15 

Materiál s názvom „Nájom pozemkov pre mesto Krompachy“ prezentovala JUDr. Marta 
Vargová, vedúca Referátu hospodárenia s majetkom. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 60: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 20: 
Prítomní: 13 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 

K bodu č. 16 

Materiál s názvom „Zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
o prevodoch vlastníctva nehnuteľností na základe obchodných verejných súťaží“ uviedla 
JUDr. Marta Vargová, vedúca Referátu hospodárenia s majetkom. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 

Uznesenie č. 61: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zrušiť predmetné 
uznesenia o prevodoch vlastníctva nehnuteľností na základe obchodných verejných súťaží 
uvedených v návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č. 21: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 17 

Materiál s názvom „Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľností v Prakovciach na základe 
obchodnej verejnej súťaže“ predstavila JUDr. Marta Vargová, vedúca Referátu hospodárenia 
s majetkom. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 62: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 22: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 18 

V rámci bodu „Rôzne“ sa pani poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová informovala 
o aktuálnom stave výzvy na rekonštrukciu polikliník KSK. Ing. Peter Harčarik, vedúci 
Odboru projektov a investícií odpovedal, že napriek značnej snahe KSK uchádzať sa v rámci 
predmetnej výzvy o finančné prostriedky nebolo možné splniť podmienky výzvy a síce 
zazmluvniť všetkých lekárov vo všetkých zdravotných poisťovniach po dobu štyroch rokov. 
Sú však vypracované štúdie a KSK sa bude snažiť nájsť zdroje na rekonštrukciu polikliník. 

K bodu č. 19 

Na záver sa predsedajúci poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie komisie 
ukončil. 

.....................................................    ................................................ 
   Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo                        Ing. František Petro 
           tajomník komisie                 predseda komisie 

        v. z. Ing. Ján Kokarda 
         podpredseda komisie 


